

国际企业可持续发展广东论坛： “企业对粤港澳大湾区及海上丝绸之路沿线可持续发展的带动作用”

International Sustainability Conference in Guangdong :
Businesses' role in driving sustainable development of
the Greater Bay Area and along the Maritime Silk Road

7 Nov 2019 (Thursday)
China Resources Tower, Shenzhen

2019年11月7日(星期四)
深圳市中国华润大厦

09:45-10:45 主题演讲 Keynote Panel:

大湾区可持续发展：企业的挑战和机遇

'Sustainable Development in the Greater Bay Area: Challenges and Opportunities for Businesses'

粤港澳大湾区是中国发展的优先战略，在国家对创新驱动和绿色发展的落实中有重要意义。联合国可持续发展目标（SDGs）是大湾区发展中的一个核心部分，旨在同步大湾区城市的优势，在区域内创造环境和社会福利。

大湾区规划发展纲要强调了区域内的一些挑战，例如持续收紧的资源和能源供给、恶化的环境压力。纲要的原则和目标包括：绿色发展，保护生态；提升资源管理和回收；加速制造业及其供应链的转型升级；推动形成绿色低碳的生产生活方式。

本环节中，嘉宾们基于经验、行业见解、商业实践，讨论企业如何将可持续发展目标融入自身组织，以及关联机遇和挑战。嘉宾们将反思各自的负责任商业案例，讨论大湾区的企业如何通过负责任供应链管理、循环经济及、工作环境生产力提升自己的竞争力，同时向可持续发展目标看齐。

The Greater Bay Area (GBA) is a strategic priority for China's development - having great significance in the country's implementation of innovation-driven development and integrated sustainable development. The UN Sustainable Development Goals (SDGs) are a core part of the GBA's development, which aims to synergise the advantages of each GBA city, and create environmental and social benefits across the region.

The outline development plan for the GBA highlighted some of the region's challenges, such as growing constraints on resources and energy supplies, and escalating pressures on the environment. Principles and objectives of the outline plan include: pursuing green development and ecological conservation; improving resource management and recycling; accelerating the transformation and upgrading of the manufacturing industry and its supply chain; and promoting the adoption of green lifestyles.

Drawing on the experiences, industry insights and business practices of keynote speakers and panellists, the session examines how businesses could integrate the SDGs into their organisations, and associated opportunities and challenges. Speakers will reflect on their experiences of responsible business and talk about how businesses in the region can increase their competitiveness through responsible supply chain management, circular economy, workplace productivity, as well as enhancing their alignment with the SDGs.

Speakers:

1. **Ms Laura Ferrington**, International Sourcing Manager, Body Shop
2. **Ms Nicolette Bartlett**, Global Director, Climate Change, CDP
3. **Mr Brian Henderson**, Chief Operating Officer (Asia), Baker McKenzie

Session Chair: Dr Richard Welford, ELEVATE